
Beste mensen, 

Hierdoor wil ik mij graag kandidaat stellen om namens ons allen zitting te nemen in het overleg over 

de doorwaadbaarheid.  

Mijn uitgangspunt hierbij is dat ik het van belang vind dat de privacy en de veiligheid van de 

bewoners wordt gewaarborgd. 

Uiteraard hebben wij allen getekend voor doorwaadbaarheid zoals dat is geformuleerd in de 

anterieure overeenkomst. Bij de uitwerking zullen we van die formulering uit gaan. Tot mijn 

verwondering geeft de gemeente hier een geheel andere invulling aan. Dat betekent dat er 

verschillen van inzicht zijn en we andere uitgangspunten hanteren. Mocht er geen gezamenlijk 

uitgangspunt bereikt worden en wil de gemeente haar versie toch doordrukken dan stel ik voor om 

de notaris te raadplegen en eventueel een jurist in de arm te nemen. 

 

In de Vuursteenhof zijn we bezig een organische ontwikkeling door te maken als groep mensen die 

gezamenlijk op een terrein woont. De groep bewoners is nog niet compleet en om een ieder bij deze 

ontwikkeling te betrekken past het dan ook om af en toe pas op de plaats te maken en niet nieuwe 

bewoners voor voldongen feiten te stellen. Al met al een delicaat proces om met elkaar tot 

nabuurschap te komen.  

Het viel me dan ook rauw op mijn dak dat de gemeente op dit moment met dit voorstel komt. Wij 

zijn nu totaal niet bezig met doorwaadbaarheid, laat staan met een pilot. 

Ik zal bepleiten dat wij onderzoeken met de gemeente of er overeenstemming mogelijk is over wat 

doorwaadbaarheid is.  

Ik stel voor dat wij tot die tijd de doorwaadbaarheid hanteren zoals wij dat tot nu toe doen, in 

respectvolle afstemming met onze buren en inachtneming van privacy en veiligheid. 

 

Mochten voldoende mensen mijn kandidatuur steunen, dan zal ik mij opgeven als vertegenwoordiger 

van onze vereniging. 

 

Louis Hahn Sr. 

 


